
(PMP®) نظرة عامة على دورة شهادة الإعداد لامتحان محترف ادارة المشاريع اسم الدورة

نبذه عامة

تعتبر شهادة PMP هي أبسط طريقة لمديري المشاريع لتطوير حياتهم المهنية والتحقق من صحة مهاراتهم •
في إدارة المشاريع. يمكنك الاستعداد لامتحان PMP من خلال التعلم من خبراء إدارة المشاريع في الدورة 

التدريبية لشهادة PMP التي يقدمها معهد مسار تك في المملكة العربية السعودية.
تسمح لك هذه الدورة التدريبية لإدارة المشاريع الاحترافية (PMP) بتطوير الكفاءة الذاتية لإدارة المشاريع •

وتقنيات التسليم، إن تدريبنا للحصول على شهادة PMP يجعلك مدير مشروع ماهرًا عبر مجموعة متنوعة من 
المشاريع، بغض النظر عن الحجم أو النطاق أو الميزانية.

يُعرف معهد مسار تك بأنه أحد المعاهد التدريبية الحديثة التي تمتلك الريادة في السوق لمديري المشاريع •
الذين يتطلعون إلى تعزيز مهاراتهم. إن مدربينا المتميزين موجودون لإرشادك خلال الإعداد الكامل لامتحان 

شهادة PMP، والذي يضمن أنك ستجتاز اختبار PMP الخاص بك من المحاولة الأولى.
نحن نقدم حلول التدريب على شهادة PMP للشركات والهيئات الحكومية والقطاع العام والمنظمات متعددة •

الجنسيات والأفراد. يتمتع خبراؤنا في هذا المجال بمعرفة وفيرة بالصناعة ويعرفون كيفية جعل موضوعاتهم 
جذابة لخلق تجربة تعليمية قيمة ولا تُنسى. يعمل موظفونا المتفانون بلا انقطاع لتوفير التدريب الداخلي 
للحصول على شهادة PMP في المملكة العربية السعودية للعملاء الذين يرغبون في الحصول على الراحة 

والرفاهية في العمل في محيطهم المألوف.
نحن جميعاً نفخر بخدمة متدربينا وصناعة كوادر بشرية مؤهلة تأهيل عالي ادارياً وفنياً في ادارة المشاريع •

...تعليم يلهم، تقنية تمكن، انت في مسار تك.
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ما ستتعلمه ويكتسب المتدرب

احصل على 35 ساعة تدريبية معتمدة من خلال إكمال الدورة بأكملها•
•.PMI PMP سوف تحصل على جميع الموارد التي تحتاجها لاجتياز اختبار شهادة
سوف تكون قادرًا على مناقشة دليل PMBOK بثقة.•
شرح عمليات إدارة المشروع•
مناقشة المجالات المعرفية لإدارة المشاريع•
مناقشة المنهجيات والرسوم البيانية والنظريات لإدارة المشاريع•
مناقشة مخططات شبكة المشروعات المعقدة•
حفظ صيغ إدارة القيمة المكتسبة•
مقارنة وتباين العمليات ومجالات المعرفة والنظريات وأفضل ممارسات إدارة المشاريع•
بناء أساس قوي في إدارة المشاريع Agile لامتحان PMP الجديد•
إكمال الواجبات والتمارين العملية•



الفئة المستهدفة لتلك الدورة

•PMI PMP مدراء المشاريع الذين يستعدون لاجتياز اختبار
مديرو المشاريع الذين يحتاجون إلى 35 ساعة اتصال للتأهل لامتحان PMP من خلال استكمال الدورة بأكملها•
مدراء المشاريع الذين يرغبون في اجتياز اختبار PMP من المحاولة الأولى•
مدراء المشاريع الذين أثبتوا مهاراتهم وخبراتهم.•
الأفراد الذين لديهم خبرة في إدارة المشاريع أثناء العمل.•
أولئك الذين يرغبون في بناء معرفتهم في إدارة المشاريع.•
•.PMP أي شخص يرغب في الحصول على شهادة

الفئة المستهدفة لتلك الدورة

الوحدة رقم 1: أساسيات إدارة المشاريع•
الوحدة رقم 2: نظام توصيل القيمة•
الوحدة رقم 3: مجال أداء أصحاب المصلحة•
الوحدة رقم 4: مجال أداء فريق المشروع•
الوحدة رقم 5: مجال أداء نهج التطوير ودورة حياة المشروع•
الوحدة رقم 6: مجال أداء التخطيط•
الوحدة رقم 7: مجال أداء عمل المشروع•
الوحدة رقم 8: مجال أداء تسليم المشروع•
الوحدة رقم 9: مجال أداء مقاييس المشروع•
الوحدة رقم 10: مجال أداء عدم اليقين•
الوحدة رقم 11: أبرز النماذج والأساليب المستخدمة في ادارة المشاريع•
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PMP® Exam Prep Certification Course OverviewName of Course

Overview

• PMP Certification is the simplest way for Project Managers to advance their careers and to 
validate their Project Management skills. You can prepare for the PMP Exam by learning 
from the Project Management experts in Masar-Tech Institute’s PMP Certification Training 
Course in Saudi Arabia.

• This Project Management Professional (PMP) Training Course allows you to develop your 
project management self-efficacy and delivery techniques. Our PMP Certification Training 
makes you a proficient Project Manager across a variety of projects, regardless of size, 
scope, or budget.

• Masar-Tech Institute is recognized as a Market Leader for Project Managers who are 
looking to enhance their skills. Our highly engaging instructors are there to guide you 
through a complete preparation for the PMP Certification Exam, which guarantees you will 
pass your PMP Exam on the 1st attempt.

• We deliver PMP Certification Training solutions to corporates, government agencies, public 
sector, multinational organizations and private individuals. Our subject matter experts 
have plentiful industry knowledge and know how to make their topics engaging to create 
a memorable and valuable learning experience. Our dedicated staff work incessantly to 
provide in-house PMP Certification Training in Saudi Arabia to clients that wish to have the 
convenience & comfort of working within their familiar surroundings.
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What you'll learn

• Earn 35 PDUs/Credit Hours by completing the entire course
• You will get all the resources you need to pass the PMI PMP certification exam.
• You will be able to discuss the PMBOK Guide with confidence.
• Explain the project management processes
• Discuss the project management knowledge areas
• Demonstrate the formulas, charts, and theories of project management
• Calculate float for complex project network diagrams
• Memorize the formulas for earned value management
• Compare & contrast processes, knowledge areas, theories, & project management best 

practices
• Build a strong foundation in Agile project management for the new PMP exam
• Complete hands-on assignments and exercises



PMP® Exam Prep Certification Course OverviewName of Course
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Who this course is for

• Project managers who are preparing to PASS their PMI PMP examination
• Project managers who need 35 contact hours to qualify for the PMP examination - by 

completing the entire course
• Project managers who want to pass their PMP exam on the first try
• Project managers who have proven skills and experience. 
• Individuals who have on-the-job project management experience.
• Those who want to build-up their knowledge in Project Management.
• Anyone who is willing to take PMP certificate.

Course Outline

• Module #1: Project Management Fundamentals 
• Module #2: A System for Value Delivery
• Module #3: Stakeholder Performance Domain
• Module #4: Team Performance Domain
• Module #5: Development Approach and Life Cycle Performance Domain
• Module #6: Planning Performance Domain
• Module #7: Project Work Performance Domain
• Module #8: Delivery Performance Domain
• Module #9: Measurement Performance Domain
• Module #10: Uncertainty Performance Domain
• Module #11: Models, Methods, and Artifacts


